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Szanowny Panie Prezydencie 

 W nawiązaniu do odpowiedzi na interpelację nr OR-03.0003.5.202                

w sprawie remontu południowej jezdni estakady nad al. 29 Listopada zwracam się z prośbą, 

aby podczas remontu estakady uwzględnić budowę nawrotek zarówno w kierunku zachodnim 

jak i wschodnim. Obecnie nawrotka w kierunku wschodnim funkcjonuje jako rozwiązanie 

tymczasowe, w ramach czasowej organizacji ruchu związanej z budową Krakowskiego 

Szybkiego Tramwaju Meissnera-Mistrzejowice. W przyszłym roku inwestycja będzie 

ukończona a więc nawrotki będę najprawdopodobniej zlikwidowane.  

 Dlatego mając na uwadze bardzo wysoki koszt i zakres modernizacji 

estakady oraz utrudnienia które ona wygeneruje, zwracam się z prośbą o pilne podjęcie prac 

związanych z budową nawrotek tak aby kompleksowo zmodernizować ten obiekt. Umowy 

podpisane z partnerami prywatnymi na budowę w/w nawrotek nie zostały wyegzekwowane 

przez GMK i nadszedł czas aby miasto wzięło to zadanie na siebie i wyegzekwowało od 

partnerów prywatnych z którymi była podpisana umowa zwrot kosztów budowy.  

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
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